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Protokół Nr 40/2013 

z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego 

w dniu  10 lipca 2013 roku 

 

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Kozłowski. 

W załączeniu do protokołu lista obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2013 r. 

2. Sprawy różne, w tym opiniowanie projektów uchwał.  

Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków Komisji. 

 

Ad. 1  Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2013 r. 

 

Na posiedzeniu Komisja ustaliła następujący plan pracy na II półrocze 2013 r.: 

Sierpień 

 

1. Informacja Dyrektorów placówek oświatowych o przygotowaniu do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2013/2014. 

2. Sprawy różne.  

 

Wrzesień 

 

1. Ustalenie wniosków do projektu budżetu Gminy Stryków na rok 2014. 

2. Funkcjonowanie podstawowej opieki zdrowotnej w Gminie Stryków w roku bieżącym 

i kolejnych latach. 

3. Sprawy różne.  

 

Październik 

1. Informacja dot. stanu bezrobocia na terenie Gminy Stryków. 

2. Informacja dot. stanu i estetyki miejsc pamięci narodowej na terenie Gminy Stryków. 

3. Sprawy różne.  

 

Listopad 

1. Informacja dot. realizacji budżetu w 2013 r.  w zakresie merytorycznym Komisji. 

2. Sprawy różne.  

 

Grudzień 

1. Analiza projektu budżetu Gminy na rok 2014 – wydanie opinii do projektu. 

2. Sprawy różne.  

 

 

Ad. 2  Sprawy różne, w tym opiniowanie projektów uchwał.  

 

Pani Aneta Trzepocka insp. ds. edukacji publicznej w Urzędzie M-G Stryków 
poinformowała , że w dniu 28 czerwca 2013 r. Łódzki Urząd Wojewódzki wszczął 

postępowanie  z urzędu w celu kontroli zgodności z prawem uchwały Rady Miejskiej w 

Strykowie  Nr  XXXVII/288/2013 w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i w przedszkolu prowadzonych i przejętych do 

prowadzenia przez Gminę Stryków. Zdaniem ŁUW  zapisy w Regulaminie w § 5 ust. 8, §7 
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ust. 15, § 8 ust. 3, § 9 ust. 4 oraz w § 10 ust. 5, 6 ,i 7  Regulaminu wykraczają poza zakres 

delegacji wynikającej z art. 30 ust. 1 pkt 4 i ust. 6 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku- Karta 

Nauczyciela. W związku z powyższym po konsultacji ze związkami zawodowymi 

przygotowany został nowy projekt uchwały  a zakwestionowane zapisy zostały usunięte. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 5 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się  

 

Radny Sławomir Źródło mówił: 

W związku z naborem do gimnazjum w Strykowie proponuje się utworzenie tylko 3 

oddziałów w klasie pierwszej, gdzie klasy będą o dużej liczebności uczniów np. po 29 

uczniów. Wcześniej były tworzone 4 klasy pierwsze. Dobrze byłoby zachować 

dotychczasową ilość tych 4 klas. 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Kozłowski  mówił: 

Rodzice są zaniepokojeni tym , że chce się zmniejszyć ilość oddziałów w tej szkole .Było 

kiedyś 11 a nawet 12. Odeszły klasy trzecie więc przy utworzeniu 4 klas pierwszych 

gimnazjum nie ma zagrożenia , że zwiększy się ogólna ilość oddziałów. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił: 

Przy trzech oddziałach będzie po 28-29 dzieci w klasie .Byłoby dobrze aby klasy miały po 

20-24 uczniów. Jeżeli jest więcej uczniów w klasie  nauczyciel nie jest w stanie zapanować  

nad taką ilością .Są trudności  na tych lekcjach gdzie przeprowadzane są ćwiczenia. Może być 

również problem z nauczaniem języka. 

Pani Aneta Trzepocka mówiła: 

 z informacji , które posiadamy na podstawie złożonego przez panią dyrektor arkusza 

organizacyjnego  wynika , że łącznie w klasie pierwszej będzie 74 uczniów tj. po 25 w dwóch 

klasach i w jednej 24. Podział na grupy wprowadza się już od 24 uczniów w klasie. Robiliśmy 

audyt i od 24 osób w klasie jest to opłacalne. Jeżeli będzie w klasie po 29 osób wtedy 

będziemy myśleć o rozwiązaniach problemu. Do tej pory dyrektor nie zgłaszała takiej 

potrzeby zwiększenia liczby oddziałów. 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Kozłowski  mówił: 

Dane , które pani przedstawia z arkusza dotyczą miesiąca kwietnia tego roku, a przecież do 

klasy pierwszej gimnazjum  dojdą uczniowie tzw. drugoroczni w klasie pierwszej poza tym 

na nasz teren przyprowadzają się nowi mieszkańcy i też dochodzą dzieci do pierwszych klas. 

To jest najgorszy wiek buntu uczniów, mniejsze liczebnie  klasy dają nauczycielowi większe 

możliwości dotarcia do ucznia , lepsze efekty wychowacze. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Nie trzeba być znawcą tematu, ale kiedy wprowadza się naukę obowiązkową od lat 6 to 

automatycznie jest to próba zwiększenia liczby uczniów w klasie. A jak zmniejszymy liczbę 

uczniów w klasie to wzrosną koszty  i dołożymy ok. 5 milionów złotych. 

Pan Andrzej Jankowski  stwierdził , że koszty wzrosną przy założeniu 4 oddziałów 

gimnazjalnych klas pierwszych. 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Kozłowski  mówił: 

Chcemy utrzymać szkołę w Bratoszewicach, są szkoły gdzie w klasie jest po 19 uczniów, to 

dlaczego nie dać rodzicom szansy aby mogli przenieść dzieci do Zespołu Szkół nr 1 w 

Strykowie i utworzyć dodatkowy oddział. Często jest to związane z dojazdem rodziców do 

pracy, którzy mogą dowozić do szkoły swoje dziecko. 

Radny Sławomir Źródło pytał: 

Czy jeżeli dojdzie do sytuacji, ze w klasach będzie po 28-29 uczniów to zostanie utworzona 

jeszcze jedna klasa? 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Kozłowski  pytał: 
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Czy poprzez utworzenie mniejszych klas będzie musiał zwiększyć się budżet szkoły? 

Pani Aneta Trzepocka mówiła: o jedną klasę więcej to jest automatyczne zwiększenie 

budżetu chociażby przez to , że będzie więcej godzin lekcyjnych. 

Radna Anna Ślęzak mówiła: 

Jeżeli nie zwraca się Pani Dyrektor , że chce utworzyć jeszcze jedną klasę  to nie ma co 

burzyć tego porządku. 

Radny Bogdan Walczak mówił , że to dyrekcja bierze na siebie  odpowiedzialność za to , że 

jest dobrze. 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Kozłowski  mówił: czyli uważacie , że 27-28 

uczniów w klasie to jest dobrze, dobrze się wtedy nauczycielowi pracuje, może prawidłowo 

prowadzić lekcje. Rodzice uważają , że powinno być 11 oddziałów tak jak było kiedyś. W 

związku z tym  będę wnioskował aby Komisja przyjęła wniosek  żeby nie zmniejszać liczby 

oddziałów w gimnazjum i pozostawić ją na poziomie 11 oddziałów. 

Pan Andrzej Jankowski  stwierdził, że wniosek taki to ingerencja w kompetencje 

burmistrza, nie pozostaje on w kompetencji rady. Jest dobrze przygotowana organizacja w 

szkole, nie zgłaszano żadnych podobnych potrzeb, życie niesie wiele niespodzianek, 

zobaczymy co będzie w sierpniu czy przybędzie uczniów. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił: wstrzymajmy się do sierpnia i zobaczymy jak to będzie . 

 

Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Kozłowski  mówił o: 

 rosnącym przy Tesco drzewie , które zagraża bezpieczeństwu. Należy je usunąć. 

 trudnościach właściciela nieruchomości przy u. Warszawskiej , który ma kłopoty z 

rozbiórką tej nieruchomości ponieważ sprzeciw zgłasza konserwator zabytków . 

Pan Andrzej Jankowski  mówił ,że Tesco już dawno zostało zobowiązane do usunięcia tego 

drzewa. 

 Po wyczerpaniu przyjętego porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała Z. Kubiak 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia,  

Sportu, Turystyki i Spraw Obywatelskich  

                                                                                    Rady Miejskiej w Strykowie 

 

            Grzegorz Kozłowski 

 

 

 


